理學院穿透式電子顯微鏡 H7100 服務時間變更; FEI T12 服務項目變更及開放預約

因應 2025 年 TEM 管理人員變更,將原穿透式電子顯微鏡 H7100 服務時間變更為

每周一 9:00~12:00 , 12:00~14:00 , 14:00~17:00;

每周二 9:00~12:00 · 12:00~14:00 · 14:00~17:00;

每周三 12:00~14:00, 14:00~17:00;

每周四 9:00~12:00。

上述使用時間僅開放通過 H7100 使用執照的使用者預約。另安排每周三 9:00~12:00 為 H7100 訓練課程,訓練課程為期一個月(四周),請使用者踴躍報名參加。原穿透式電子顯 微鏡 FEI T12 的服務項目變更,已取消 cryo-TEM 相關之服務項目,目前僅提供樣品影像 拍照服務,於 2025 年 1 月 1 日開始服務,2024 年 12 月 15 日 00:00 開放預約,之後每 月 15 日開放預約下個月服務。僅開放委託拍照服務,服務穩定後再開放教學與使用執照 認證。穿透式電子顯微鏡 FEI T12 委託服務時間為下列時間

每周一 9:00~12:00 · 14:00~17:00;

每周二 9:00~12:00 · 14:00~17:00;

每周三 14:00~17:00;

每周四 9:00~12:00。

The change of Service time of TEM H7100; The Change of Service items and Appointments of FEI T12 in R101 of College of Science

Deo to the new hired TEM operator in 2025, the service hours of transmission electron microscope H7100 will be changed to

```
9:00~12:00, 12:00~14:00, 14:00~17:00 every Monday; 9:00~12:00, 12:00~14:00, 14:00~17:00 every Tuesday; 12:00~14:00, 14:00~17:00 every Wednesday; 9:00~12:00 every Thursday.
```

The above service time are only applicable for the appointment by users with H7100 license. The training courses of TEM H7100 are also arranged at 9:00 to 12:00 every Wednesday. The training course lasts for one month (four weeks). We encourage the users to learn the operation and alignment of TEM H7100.

The service items of the transmission electron microscope FEI T12 will be changed in 2025. Nowadays, the cryo-TEM related service items have been cancelled. We only provide the photography services of samples from 2025. The photography service of FEI T12 will start on January 1, 2025, and the reservations will start at 00:00 on December 15, 2024. In usual, the service hours of next month can be reserved on the 15th of the previous month. Please note that we only accept the entrusted services of FEI T12. The training course and license certification will be opening after a period of service. The service hours of TEM FEI T12 are at

9:00~12:00, 14:00~17:00 every Monday; 9:00~12:00, 14:00~17:00 every Tuesday; 14:00~17:00 every Wednesday; 9:00~12:00 every Thursday.